

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (25/2024) måndagen den 9.9.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Emelie Sandell

Saga Kari

Nicolina Blomander, *avlägsnade sig 10.13 under 485§, återvände 11.39 under 488§.*

Alice Bärlund

Lisa Rönnberg

Emma Ojala

Ella Lepola

Katarina Lönnbäck

Jenny Grangård

Edvin Ekman

Emma Gustafsson, *avlägsnade sig 10.01 under 485§.*

Kalle Grönroos, *avlägsnade sig 9.01 under 480§.*

Ida Slöör, *avlägsnade sig 10.25 under 481§.*

Anna Backström

## **473§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.21 av ordförande Sandell.

## **474§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

## **475§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Ingen behövde beviljas närvaro- eller yttranderätt.

## **476§ Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare valdes Jenny Grangård och Nicolina Blomander.

## **477§ Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan godkändes med följande förändring: punkt *461§ Merch* läggs till.

## **478§ Fiilisrunda**

Alla fick beskriva sin feelis med ett halarmärke.

## **479§ Anmälningsärenden**

2.9 HUS öppningskarneval, 6 deltagare

2.9 FU möte, 8 deltagare.

3.9 Guliskaraoke x codex, 70 deltagare.

3.9 Möte med marskina, 3 deltagare.

4.9 Kult planeringsmöte, 5 deltagare.

4.9 Första föreläsningen i stödkursen för KSV-101, 76 deltagare

4.9 Gulis grillar, 50 deltagare.

5.9 ÅFK-möte, 11 deltagare.

6.9 Möte om delevalsevenemang, 1 deltagare

6.9 Treenighetens middag, 9.

7.9 Gulissits, 100 deltagare.

7.9 Gulissitsens efterfest, 140 deltagare.

#### **480§ HUS delegationsval 2024**

Kalle Grönroos talade om varför det är viktigt att få svenskspråkiga med till HUS delegation.

Delegationsvalet är om några veckor, frågan är just nu i fall alla i styrelsen ska ställa upp?

På fredagen den 13 september ordnas ett "träffa Snäf" evenemang med SAU Ekman, Elsa

Lindeberg, Otto Stenman och eventuellt Kalle Grönroos för att få synlighet till

Snäf/delegationsvalet.

#### **481§ Ekonomi**

Ekonomin är stabil, det är några som ska betala evenemang från introveckan och/eller

gullissitsen. Ojala och Blomander ska kolla vilka det är frågan om.

#### **482§ Merch**

Kari har kontakt med företaget gällande merchen, just nu funderar styrelsen kring logon och

produkterna.

#### **483§ Funktionärssystem 2024**

Alla utskottsordföranden har fyllt i excel-tabellen, utskottets ordförandena måste ändå gå

igenom med funktionärskoordinator Hanhirova vad som är bästa sättet när det kommer till att

ge poäng/sammanställa poängen.

#### **484§ Feedback introveckan 2024**

Överlag bara positiv feedback. Styrelsen har diskuterat vad som gick bra och vad som gick

mindre bra, de problem som uppstod var mest internt inom styrelsen och/eller med tutorerna

och handlade för det mesta bara om dålig kommunikation. I stora drag gick allt riktigt fint,

mycket tack vare gulismaminas bra planering och tålamod. Gulisarna har haft roligt och känt

sig välkomnade, vilket är det absolut viktigaste.

#### **485§ Höstens inledande sits 2024**

Allt under kontroll, Grangård och Lönnbäck har kommit långt i planeringen. Våldigt tydliga riktlinjer behövs till inledande sitsens efterfest.

#### **486§ Cornu Copiae-Ordens förläningar**

Backström gick igenom de olika förläningarna med styrelsen, och riktlinjerna gällande vad som krävs för att få en. Medaljer och stipendier ska delas ut på årsfesten, och alla i styrelsen ska fundera vem som ska få medalj eller årsfest stipendium. Undantagen är Stipendiet till Netta Suomis minne, och kamratskapes-stipendiet kandidater till bägge nomineras av föreningsmedlemmar. Kandidaterna presenteras till Backström under ett skilt möte gällande förläningar.

#### **487§ Delegationens hälsning**

Magisterkommittéen ska planeras utförligt, så att styrelsen på höstmötet kan presentera idén för föreningsmedlemmarna, samt att föreningsmedlemmarna får rösta om idén.

#### **488§ Höstmöte 2024**

Höstmöte 2024 äger rum den 5 november klockan 16.30 på Nypolen.

#### **487§ Post**

- Sams vänverksamhet
- FSLS ett- årsfest
- IMP- studentteater

#### **488§ Utskottstesor**

##### **Programutskottet**

PU-utskottsmöte idag. Stadirundan har kontaktat Lepola och de skulle vilja att StudOrg håller en punkt. StudOrg kan inte delta då det är dagen före årsfesten, samt är det spex premiär samma dag.

##### **Festutskottet**

Planera sits, skåpet på Nypolen ska inventeras och städas i morgon. FU-pyssekväll nästa veckas tisdag.

##### **Gulnäbbsutskottet**

SHS barrunda ett frågetecken, Ojala ska vara i kontakt med SHS gulispapi.

Gulisintagning på onsdag 11.9, nakkilista kommer på måndag (idag). I nuläget har 76 gulisar anmält sig, och intagningsansvariga Andersson och Setälä har fått ansvar för nattmat. Alla punkthållare har fått sina tilldelade platser, och en karta är utprintad för att underlätta

orienteringen. Ojala kommer att hämta armband från Heidi's på måndag. Samtliga punkthållare är informerade om sina uppgifter, men det kvarstår att styssen planerar sin specifika punkt, vilket kan läggas till i nakkilistan när den publiceras.

Andersson och Setälä har uttryckt behov av bärhjälp. De önskar att få tältet och bordet till nattmat samt ett par tältstolar och eventuellt en högtalare och sopsäckar. Det diskuteras även huruvida det är lämpligt att boka en bolt igen för detta ändamål. Böling och Ojala kommer att ansvara för att fastställa priserna till intagningen. Gulisarna kommer att kunna hämta halarmärkena från Studde under veckan. Slutligen funderar Ojala på att kalla till ett möte med tutorerna för att kolla läget med dem gällande i princip allt som berör resten av gulisevenemangen. Halarbeställningen ska även skickas på måndag, vi har väntat på att Seure ska skicka en logo.

### **Internationella utskottet**

Internt IU-möte imorgon för att planera IU-middagen och andra iu-relaterade program.

### **Studie- och arbetslivsutskottet**

Första föreläsningen i stödkursen var en succé. Gulisarna har uttryckt uppskattning och sagt att det var jättebra. Fredag 13.9 är det både Civilt Fredagskaffe och evenemanget Träffa Snäf blir med allra största sannolikhet av samma dag. 12.9 är det utskottsmöte. Rekrytering till delegationsvalet fortsätter.

### **Årsfestkommittéen**

Bärlund höll ett internt marksimöte med Lerche och Köhler förra veckan samt ett ÅFK-utskottsmöte. Årsfestbladet har tillräckligt med skribenter och de färdiga texterna ska skickas till Lerche.

Inbjudan till årsfesten ska skickas till StudOrgare på måndag (idag).

### **Kommunikationsutskottet**

KU-möte på torsdag.

Kari ska gå igenom bilderna från introveckan.

### **489§ Övriga ärenden**

-

### **490§ Infobrev**

årsfest

(sillis)

Kult

redaktionsmöte

halarmärkestävling

träffa snäf

civilt fredagskaffe

inledande

**491§ Nästa möte**

Måndagen den 16 september klockan 8. 15 i Studde, Lepola hämtar mötesmaten.

**492§ Mötets avslutande**

Mötet avslutades klockan 11.46 av ordförande Sandell.

---

Ordförande Emelie Sandell

---

Mötessekreterare Saga Kari

---

Protokolljusterare Jenny Grangård

---

Protokolljusterare Nicolina Blomander